
Bestyrelsesmøde lørdag den 25. november 2023 kl. 10:00 – Fyrrevangen 5  
 

1. Nyt fra formanden 

- Kasseren har ikke oplyst om problemer med ikke betalt kontingent i år. 

- Sagen med arkitekten mht. en tang/mole til at erstatte badebroen er der ikke noget nyt, vi 

forventer ikke at høre mere. 

- Badebroen blev hård ramt af stormen for ca. 4 uger siden.  Broen blev taget op over 2 omgange, 

med hjælp fra lokale samt firma med ca. 2000 kr. i omkostninger.  

- REFA har fordelt nye skraldespande i området hvor man skal sortere skrald. 

 
2. Status på foreningens indtægter/udgifter  

- Der var ingen store udgifter siden sidste generalforsamling, bortset fra udgifter til broen’s 
demontering/optagning 

- Konto 1: 44544,25 DKK 
- Konto 2: 47936,89 DKK 

- Total: 92480,17 DKK 
 

3. Sagen om badebroen  

- Bestyrelsen oplyser at ca. 80% af den nuværende bro kunne reddes og bestyrelsen tjekker om det 

er muligt at reparere broen. Et første skøn ligger ved 35 000 dkk.  

- Bestyrelsen beslutter at det giver god mening at reparere den nuværende bro. En ny bro vil koste 

mellem 150 000- 200 000 DKK hvad foreningen ikke har råd til i øjeblikket. Men hvis reparationen 

bliver dyrere end 35 000 kr. samles bestyrelsen igen og ser på sagen. 

 

Andet 

- Pga. diskussioner på Facebook vil bestyrelsen gerne forklare at bestyrelsens medlemmer er valgt 

demokratisk. Bestyrelsen prøver altid at finde den bedste vej eller beslutning for hele forening. 

Hvis beboer er ikke enige om en beslutning, kan man stille forslag på generalforsamling. Ellers kan 

beboerne også anmode en ekstraordinær generalforsamling, men hertil skal der mindst 25% af 

medlemmer.  

- Bestyrelsen vil gerne bede om frivillige til et ”Badebro-Hold”, for hele håndtering omkring 

badebroen er aldrig nemt og mest er det kun en eller to personer fra bestyrelsen der prøver at 

sætte den op og tage den ned. Holdet burde have 5-6 medlemmer, det ville være en god ide hvis 

medlemmer ikke bor så langt væk fra Vesternæs, for nogle gange er det nødt til at reagere hurtigst 

muligt. (f.eks. med den sidste storm)  

- Vi beder medlemmerne om at overveje denne mulighed til generalforsamlingen. 

 

4. Grøn arbejdsdag 

- Sidste grøn arbejdsdag blev aflyst pga. for få tilmeldte. Bestyrelsen indrømmer at der skal være 

mere information eller invitation via mail eller Facebook, en dato på hjemmesiden alene er ikke 

nok.   

 

 



5. Havemand 

- Bestyrelsen er meget tilfreds med havemanden, med god og bedre service.  

 

6. Sommerfest 

- Selvom der ikke var så mange deltager ved sommerfesten, var alle meget positiv om lokationen 

(Skansegården). Bestyrelsen vil gerne lægge sommerfesten igen på Skansegården samme dag som 

generalforsamlingen, så flest muligt kan være med til en dejlig fest og vi prøver noget nyt.  

 


